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KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
H-2900 Komárom, Szabadság tér 1. 
Tel.:+36 34 541-300 

 
 
 
Iktatószám: 1-84/2014. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. június 25. napján 8 órakor 
megtartott ülésén a városháza Dísztermében. 
 
Jelen vannak: 
 

1. Babják Csaba, képviselő 
2. Czita János, képviselő 
3. Dombay Gábor, képviselő 
4. Hamrák Zsófia, képviselő 
5. Horváth Gyula, képviselő 
6. Horváth Zsolt, képviselő 
7. dr. Molnár Attila, polgármester 
8. Márkos Attila, képviselő 
9. Sárai János, képviselő 
10. Takács József, képviselő 
11. Turi Bálint, alpolgármester 

 
Meghívottként jelen van:  
 

- Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 
- Hornig Rudolfné, alpolgármester 
- dr. Ströcker Renáta, jegyző  
- Nagyné Varga Judit, aljegyző 
- Kéri Anna, a Moore Stephens K-E-S Audit Kft. könyvvizsgálója 
- Németh József, az Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetője 
- dr. Farkas Gábor, Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitány 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a képviselő-testületi ülés valamennyi 
résztvevőjét. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a Képviselő-testület 11 tagja 
közül 11 fő jelen van. Ezt követően a polgármester megnyitja a Képviselő-testület ülését. A 
polgármester javasolja a képviselő-testületnek az 1-84/2014. iktatószámú meghívóban 
szereplő napirendek elfogadását azzal a sorrendi változtatással, hogy a 9. napirendet tárgyalja 
3.-ként.  
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 155/2014. (VI.25.) határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. június 25-i ülése napirendjét az 
alábbiak szerint fogadja el: 
 
1. Tájékoztató a Komárom-Almásfüzitő térségben épülő Dunai gátrendszer 

munkálatairól 
Előadó: Németh József Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetője 

2. A Komáromi Rendőrkapitányság beszámolója Komárom Város közrendjéről és 
közbiztonságáról 
Előadó:     dr. Farkas Gábor Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitány 

dr. Bolehradsky Szilveszter r. alezredes kapitányságvezető 

3. Komárom Város Önkormányzat 2014. évi költségvetésének módosítása, tájékoztató az 
önkormányzat 2014. március 31-én fennálló likviditási helyzetéről 
Előadók:   dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
4. Pályázati csoport beszámolója a benyújtott pályázatok eredményeiről, és a 

folyamatban lévő pályázati projektekről 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

5. Komárom Város Önkormányzata által alapított közalapítványok 2013. évi 
beszámolója 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

6. Komáromi Csillag Óvoda vezetői álláshelyére beérkezett pályázat elbírálása 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

7. Komárom Város Önkormányzata és a Selye János Kórház közötti megállapodás 
jóváhagyása 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

8. Az önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok liciten történő értékesítésének és bérbe 
adásának szabályzata 
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

9. Komárom város szociális intézményeiben a 2014. évi szolgáltatási önköltségek 
felülvizsgálata  
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

10. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a két 
ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű bejelentések  
Előadó: dr. Molnár Attila polgármester 
              dr. Ströcker Renáta jegyző 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 
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Megkezdődik a napirendek tárgyalása az alábbiak szerint: 
 
Napirend: 
 

1. Tájékoztató a Komárom-Almásfüzitő térségben épülő Dunai gátrendszer 
munkálatairól 
Előadó: Németh József Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetője 

    
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Németh Józsefet, az 
Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetőjét. Elmondja, hogy az uniós forrásokból, több 
mint 7.000.000.000,- Ft-ból kiépülő gátrendszer elsődleges célja, hogy megteremtse az 
árvízvédelmi biztonságot Komáromon kívül Almásfüzitőn, Dunaalmáson, Mocsán és 
Naszályon. A több mint 14 kilométer hosszú gátrendszer közel 30.000 ember életét, az itt 
található kulturális értékeket és az iparterületeket is megóvja a Duna esetleges magas 
vízállásától, hogy a tavalyi katasztrófahelyzet, amikor is 845 centiméteren tetőzött a folyó, a 
jövőben ne ismétlődhessen meg. Felkéri Németh Józsefet, az Észak-dunántúli Vízügyi 
Igazgatóság vezetőjét, hogy adjon tájékoztatást az épülő gátrendszerről. 
 
Németh József, Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetője: Elmondja, hogy uniós 
forrásokból valósítják meg a beruházást. A támogatás összege több mint 7.000.000.000,- Ft. 
Elmondja, hogy az Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatósága kedvezményezett, a kivitelező egy 
három cégből álló konzorcium. 2013. év végén került átadásra a munkaterület. A munkálatok 
befejezési határideje 2015. augusztus közepe. A gátrendszer több mint 14 kilométeres 
szakaszon valósul meg. Elmondja, hogy maga a MÁV töltéstest több mint 4 kilométer 
hosszan a jelenlegi árvízvédvonalnak a része. A cél az, hogy a 14 kilométeres árvízvédelmi 
vonal hosszán, az árvízvédelmi előírásoknak megfelelő védmű épüljön ki magasságilag, 
keresztmetszetileg és talajmagasság szempontjából. A jogszabályokban rögzített mértékadó 
árvízszint fölött 1,2 méter magasságig biztonsággal fog megépülni a nettó töltéstest. A 
mértékadó árvízszintet a 2013. évi árvízszint meghaladta 46 centiméterrel. Elmondja, hogy 74 
centiméterrel magasabb lesz az árvízvédelmi töltés, mint a legutóbb levonult árhullám szintje. 
A projektelemek között a legjelentősebb a 4,7 kilométer hosszan a vasúttal párhuzamosan egy 
teljesen új árvízvédelmi vonalnak a létesítése. Az Almásfüzitői szakaszon a meglévő 
védvonalnak a megerősítésére is sor kerül. Teljes átépítésre kerül a Komáromi pályaudvarral 
szemközti árvízvédelmi védvonalszakasz. Itt egy parapetfal kerül kialakításra. A meglévő 
árvízvédelmi fal megerősítésre kerül. A munkálatokkal párhuzamosan a védvonalban 
jelentkező műtárgyak vagy visszabontásra, vagy pedig átépítésre kerülnek. A projekt keretei 
közé tartozik a vízjogi létesítések keretének megfelelően egy kompenzációs beavatkozás, 
amely a Concó-patak torkolati szakaszán élőhely rekonstrukció elvégzését jelenti. A 
rekonstrukció 3 részből áll. A Concó-patakon vízszint emelés fog megvalósulni egy 
fenékküszöb megépítésével, amelyből vizes élőhely alakul ki a bal parton, illetve az ott 
található ácsi mellékág kerül megkotrásra. Elmondja, hogy a gát kiépítéséhez 700 ezer 
köbméter anyagot használnak fel, a homokos kavics Dunaalmásról a vízen keresztül érkezik, 
így az nem terheli meg a város útjait. A projekt nyitórendezvénye megtörtént, amelyen Orbán 
Viktor miniszterelnök is részt vett. A munkaterület átadása után megkezdődtek a nem túl 
népszerű irtási munkálatok, a lőszermentesítési és régészeti munkák, az építés alatt végig egy 
régész szakfelügyelő tevékenykedik a területen, és létrehozott a kivitelező egy anyagdepót is. 
A vállalkozók elsősorban a legnagyobb volumenű feladatot igénylő munkaterületen kezdték 
meg a munkavégzést. A Szőnyi vasútállomás feletti szakaszon készültek el elsőként a kiviteli 
tervek, és itt kezdtek neki a munkálatoknak. Itt épül az az árvízvédelmi töltés, ami mentesíti 
majd a vasúti pályatestet az árvízi feladatoktól. Jelenleg a vasúti pályatest az, ami az 
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árvízvédelmi töltés funkcióját is betölti. Maga az alap földmű szerkezete nem megfelelő egy 
árvízvédelmi töltés szempontjából, hiszen nem erre létesült. A magassági szempontoknak sem 
felel meg. A 2013. évet megelőző kisebb árhullámok esetén is ezen a szakaszon komoly 
védekezésre volt szükség. A vasúti pálya alatti zúzott kő ágyazat nem vízzáró. A padka 
magassága az, ami ebből a szempontból mértékadó. Árvízi helyzetben gyakran kell 
vágányzárást és sebességkorlátozást bevezetni ezen a forgalmas vasúti pályaszakaszon. A 
beavatkozással kapcsolatban elmondja, hogy egy korszerű árvízvédelmi földmű épül ebben a 
térségben. Kialakításra kerül olyan töltés, melynek középen egy vízzáróságot biztosító kötött 
anyag kerül kialakításra. A hát töltése homokos kavicsból készül. Elmondja, hogy a 
mértékadó árvízszint plusz biztonsággal fog kiépülni. Erre jön rá az a töltéskorona burkolat, 
ami homokos kavicsból kerül kialakításra. A homokos kavicsburkolat lehetővé teszi majd azt, 
hogy bárki kerékpárral vagy gyalog a töltéstestet megközelítse. Az átjárást biztosító rámpák is 
megfelelő sűrűséggel kialakításra kerülnek. A földmű rézsűhajlása is kedvezően, 1:3 illetve 
1:4-hez fog kialakulni. A mentett oldalon egy szivárgó csatorna kerül kialakításra, ahol két 
helyen tudják az átszivárgó vizet visszaemelni a Dunába. A jelenleginél lényegesen jobb 
állapotba kerül a töltésszakasz, ha elkészül. Elmondja, hogy a 6. őrház térsége alatti szakaszon 
szűk a hely, mély az előtér. Itt lábazati kőszórás készítésére is szükség van, hiszen részben 
már a Duna medrébe kell megépíteni az árvízvédelmi töltést. Ezek a munkálatok is már 
megkezdődtek. Megkezdődött a humusz letermelése, a töltés alapozása, próbabeépítéssel 
megkezdődött a homokos kavics háttöltésének a készítése. Elmondja, hogy a Vásártéri átjáró 
közelében már egy nagyobb tömegű földmunka is elkezdődött. Elmondja továbbá, hogy van 
két olyan töltést keresztező műtárgy, az egyik a thermál kifolyó, a másik pedig a csapadékvíz 
túlfolyója, amelyet a projekt részeként szerettek volna megvalósítani. Nem állami feladatok 
közé tartozik, így részben tudták csak finanszírozás terhére a projektben szerepeltetni. Az 
önkormányzati feladatok érdekében az önkormányzati feladatrészekre együttműködési 
megállapodást kötnek a várossal, és azt kell rövid időn belül eldöntetniük, hogy a város 
ezeknél a kifolyóknál, bevezetéseknél milyen hosszú távú elképzelésekkel rendelkezik, s ezt 
követően tudják véglegesíteni a műtárgyak tervét.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megadja a szót, Takács József képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő: Megkérdezi, hogy a gátrendszer Molaji szakaszán lévő gátrendszer 
szintmagassága változik-e, valamint a Szőnyi vasútállomásnál lévő szakaszon a lejárás 
biztosítva lesz-e, illetve milyen lejárással lesz biztosítva a dunai területre.  
 
Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy a Komáromi vasútállomásnál parapetfal kerül 
kialakításra. Megkérdezi, hogy ez a fal hogyan fog kinézni, milyen magas lesz. 
 
Czita János, képviselő: Elmondja, hogy a projekt keretében a Concó-patak illetve az ácsi 
mellékágnak egyfajta rehabilitálása történik meg. Megkérdezi, hogy a projekt a 
Koppánymonostori Szent Pál-szigetet, illetve a Kis-Dunát érinti-e.  
 
Márkos Attila, képviselő: Megkérdezi, hogy a Térffy Gyula utca végében lerakott nagy 
mennyiségű tuskónak mi lesz a sorsa, hová fog elkerülni és mikor várható az elszállíttatása.  
 
Babják Csaba, képviselő: Megkérdezi, hogy az építkezés időtartama alatt a városra milyen 
jelentőségű teherforgalom hárul.  
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dr. Molnár Attila, polgármester: A válaszadás érdekében megadja a szót, Németh 
Józsefnek, az Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetőjének. 
 
Németh József, Észak-dunántúli Vízügyi Igazgatóság vezetője: Elmondja, hogy a Térffy 
Gyula utca végén lerakott tuskók elszállíttatása a vállalkozók feladata. Ennek koncepcióját 
nem ismeri. Azt, hogy a forgalom milyen mértékű, illetve mekkora lesz, nem tudja pontosan 
megmondani. A vállalkozó az organizációs tervének megfelelően tudja ezt ütemezni. 
Elmondja, hogy azokon a töltésszakaszokon, amelyek a Szőnyi városrész térségében 
megépítésre kerülnek, átjárást biztosító rámpa, rendelkezésre fog állni. Szőnyben a Vásártéri 
átjárónál lehetőség lesz megközelíteni a hullámtéri területeket, ahol a magántulajdonú 
ingatlanok is találhatóak. A vasúttal párhuzamosan egy önkormányzati út helyezkedik el, 
amelynek a helyére egy árvízvédelmi töltés épül. A töltéssel párhuzamosan még egy út is 
kialakításra kerül. A felette lévő szakaszon, a meglévő árvízvédelmi töltés pedig 
megerősítésre kerül. Itt a magasság miatt nincsenek problémák, a keresztmetszeti méretekből 
adódóan vannak problémák elsősorban ezen a területen. Van egy jogszabály, amely nem csak 
a töltések magasságát rögzítni, hanem a keresztmetszeti méretét is. Elmondja, hogy a Dunára 
1:3 rézsűhajlás van előírva. Helyenként a vörös iszaptározó töltései magasabbak, így ezeken a 
szakaszokon csak koronaigazítás történik. A többi részen vagy a mentett oldal irányában 
történik töltéserősítés, vagy a vízoldalon kell a töltéstesthez hozzányúlni. A parapetfalra 
vonatkozó kérdéssel kapcsolatban elmondja, hogy úgy kell elképzelni, mint Győrben az 
árvízvédelmi falat. Az árvízvédelmi töltésnek a magassága ezen a szakaszon nem okoz 
problémát. Elsősorban a keresztmetszeti méret az, ami gondot okoz. Megerősíteni hely 
hiányában nem lehet. Van egy minimális előírás a töltéskoronán való közlekedés tekintetében 
is. A közlekedést nem tudják itt biztosítani. A műszaki terv azt tartalmazza, hogy maga a 
töltéstest visszabontásra kerülne, majd megerősítésre. A víz felöli irányban egy leterhelő 
szőnyeg, kötött anyag kerül beépítésre, amely a szivárgás szempontjából fontos, jelentősen 
megnöveli a szivárgási útvonal hosszát. Ezt követően 1 méter 20 centiméter magas 
vasbetonból készült árvízvédelmi fal kerül megépítésre. A biztonság egy részét fogja ez az 
árvízvédelmi fal biztosítani. Városias kinézetű burkolt sétány fog kialakulni a töltéskoronán. 
Az ácsi mellékágakkal kapcsolatban elmondja, hogy más a környéken található dunai ág 
mellékágának rehabilitációjára nincs lehetőség. A beavatkozások az árvízi károk 
helyreállítása keretében zajlottak. Gondol itt a vezetőművek, ágvég lezárások megerősítésére, 
rongálódások helyreállítására.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. 
 
 

2. A Komáromi Rendőrkapitányság beszámolója Komárom Város közrendjéről és 
közbiztonságáról 
Előadók:  dr. Farkas Gábor Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitány 
  dr. Vaczula Zoltán kapitányságvezető helyettes 

    
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén dr. Farkas Gábort, 
Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitányt, valamint dr. Vaczula Zoltánt, Komáromi 
Rendőrkapitányság kapitányvezető helyettesét.  
 
dr. Vaczula Zoltán, kapitányságvezető helyettes: Elmondja, hogy a 2013. év a Komáromi 
Rendőrkapitányság életében kihívásokkal teli év volt. Ebben közrejátszottak az időjárási 
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viszontagságok is, a márciusi rendkívüli hó helyzet, és az azt követő júniusi árvíz. Strukturális 
szempontból a kapitányság a 2013-as évet az alábbi felépítéssel látta el. A szolgálatirányító 
parancsnok közvetlenül a rendészeti osztályvezető irányítása alá került. A bűnügyi osztályt 
érintően a vezetői személyzet teljes egészében megújult. Új alapokra helyzeték a munkát 
annak érdekében, hogy minél sikeresebben tudják a feladatokat elvégezni. A 
bűncselekmények számának alakulásával kapcsolatban elmondja, hogy a 2012. évhez 
viszonyítva, míg 2012. évben 947 bűncselekmény történt Komárom városában, a 2013. évben 
ezt a számot sikerült 510-re mérsékelni. 46%-os csökkenés figyelhető meg. A csökkenés a 
kiemelt bűncselekmények vonatkozásában is megfigyelhető. A súlyos testi sértésnél 
minimális növekedés figyelhető meg, ahol a 2012. évben mért 19%-ról 21%-ra nőtt az arány. 
A garázdaságot tekintve a 2012. évben mért 11%-ról 16%-ra emelkedett a mutató. Az elmúlt 
öt évben a 100.000 lakosra jutó bűncselekményszámokat figyelembe véve megállapítható, 
hogy a 2009. évhez képest 2013. évben közel harmadára csökkentek a bűncselekményszámok 
a városban. A bűncselekményszámokkal arányosan sikerült a megtérült károknál is javuló 
tendenciát elérni. Komárom határ menti város így figyelembe kell venni az esetleges külföldi 
bűnelkövetőket is. Elmondja, hogy az összbűncselekményeknél a nyomozás eredményességi 
mutatót 2013. évre 53,2%-ra sikerült feltornázni. Ez az elmúlt öt év eddigi legjobb 
eredménye. Elmondja, hogy a közterületeken történő jelenléttel szeretnék a 
bűncselekményeket visszaszorítani. A kerékpárlopások fokozott problémát jelentenek a 
városban. A tavalyi évben is több kerékpárlopásos bűncselekmény történt. Sikerült több 
bűncselekmény elkövetőt elfogniuk. Az elkövetők között voltak külföldi állampolgárok, és 
olyan hajléktalan személyek is, akik itt élnek a városban. Ezen bűncselekményeknél nagy 
segítség volt számukra, hogy vannak olyan tulajdonosok, akik GPS-sel látják el a 
kerékpárjukat, amelynek eredményeképpen könnyebb az elkövető nyomára bukkanni. 
Elmondja, hogy a lakásbetörések száma a 2013. évben emelkedett. A kábítószer és a 
pszichoaktív anyagokkal kapcsolatos bűncselekmények tendenciája a 2013. évben is tovább 
emelkedett. A C. listára még fel nem került növényvédelmi szerekből előállított anyagok 
nagyobb veszélyt jelentenek, mint az eddig ismert kábítószeranyagok. Ezek hatását még nem 
ismerik. A bűntető eljárást ezekben az esetekben nehéz megkezdeni, hiszen a C. listán ezek 
még nem szerepelnek. A kábítószerekkel kapcsolatban az oktatási intézményekkel a 
kapcsolatuk folyamatos. A rendészeti tevékenységnél látható, hogy a legnagyobb számban a 
helyszíni és a közigazgatási bírságok kiszabása közel 3600 esetben történt a 2013. évben. 
Elmondja, hogy 351 esetben történt személyi szabadságot korlátozó intézkedés. 69 esetben 
történt biztonsági intézkedés. Tulajdon elleni szabálysértési eljárás 170 esetben történt. 
Szabálysértési feljelentések a helyszíni és közigazgatási bírságokból adódóan 221 esetben 
történtek. A legjellemzőbb a közlekedési szabálysértések elkövetése volt. Legnagyobb 
számban anyagi káros balesetek történtek a 2013-as évben. Egy halálos baleset történt a 
tavalyi évben. A könnyű– és a súlyos sérülést okozó balesetek számában is csökkenés 
mutatkozik. Könnyű sérüléses baleset 17 esetben történt, súlyos sérüléssel járó baleset pedig 8 
esetben. Az ittas vezetéssel kapcsolatban két esetben történt anyagi káros baleset. Az 
igazgatásrendészeti osztály munkáját érintően csökkent a szabálysértések száma. A 
fegyvertartási engedélyekkel kapcsolatban elmondja, hogy 110 fő rendelkezik Komárom 
városában vadászfegyverrel. Összesen 278 fő rendelkezik fegyverrel. 131 fő rendelkezik 
gázriasztóval. Vagyonvédelmi igazolvánnyal 438 fő rendelkezik. Egyéni vállalkozás ebből 11 
fő, társas vállalkozás 13. Elmondja, hogy a 2014. évben a két választás zökkenőmentesen 
lezajlott. A lakásbetörések számának csökkentése a kiemelt feladatok között szerepel. A 
Komáromi Rendőrkapitányság munkáját segíti továbbá a kiépített kamerarendszer és a 
Szlovák társhatóságokkal való együttműködés is.  
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dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Köszönetet mond azért a 
korrekt együttműködésért, amely már évek óta megfigyelhető Komárom Város 
Önkormányzata és a Komáromi Rendőrkapitányság között. Elmondja, hogy Komárom Város 
Önkormányzat Képviselő-testülete anyagi forrást tekintve is segíti Komárom Város 
Rendőrkapitányságának munkáját. A térfigyelő kamerarendszer kialakítása a legmodernebb 
technikával került megvalósításra. Rendszámfelismerővel ellátott kamerarendszer működik a 
városban, amely a városban élők biztonságérzetét fokozza. Elmondja, hogy az új rendészeti 
törvény kapcsán igyekeznek megragadni azt, hogy még inkább szoros legyen Komárom 
Város Önkormányzatának Közterület-felügyelet és a Komáromi Rendőrkapitányság közötti 
munkakapcsolat. Elmondja, hogy a Közterület-felügyelet munkatársai 24 órás szolgálatot 
teljesítenek Komárom városában a hét minden napján. A Közterület-felügyelők is közterület 
jelenléti felügyeletet tudnak biztosítani, amelyet igyekeznek minél inkább aktivizálni. Egy 
ingyenesen hívható zöld számon bármikor elérhető a Közterület-felügyelet. Megkérdezi, hogy 
van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megadja a szót Turi Bálint, alpolgármesternek. 
 
Turi Bálint, alpolgármester: Megkérdezi, hogy a Komáromi Rendőrkapitányságnak mi a 
véleménye a Közterület-felügyelet működéséről, a velük való együttműködésről.  
 
dr. Vaczula Zoltán, kapitányságvezető helyettes: Elmondja, hogy a Komáromi 
Rendőrkapitányság és a Közterület-felügyelet között kitűnő az együttműködés. Vannak közös 
szolgálatok, amikor egy rendőr és egy közterület-felügyelő látja el a szolgálatot. A 
Közterület-felügyelőkön keresztül az információk még inkább eljutnak a rendőrség felé a 
lakosságtól. A szolgálatokat úgy tudják szervezni, hogy még inkább eleget tudjanak tenni az 
elvárható feladatoknak.  
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy a 2013. évben emelkedett a lakásbetörések száma. 
A Szőnyi városrészről számos jelzés érkezett ezzel kapcsolatban. Tájékoztatókat szervezetek 
a helyi lakosok számára, amelyben a Komáromi Rendőrkapitányság nagy segítséget nyújtott. 
Hasznos volt ez a tájékoztatás a helyi lakosok számára, hiszen úgy tapasztalja, hogy ez a 
bűncselekmény elkövetés visszaszorult az utóbbi időszakban.  
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Javasolja, hogy a tájékoztató előadásokat 
városrészenként tartsák meg. Az idős emberek számos bűnelkövetésnek vannak kitéve. Az 
ilyesfajta tájékoztatókat rendszeressé lehetne tenni.  
 
dr. Vaczula Zoltán, kapitányságvezető helyettes: Elmondja, hogy a nyári időszakra a 
diákok segítségével 11 fő diákmunkást tudnak munkába állítani Komárom városában. A 
diákok fő feladata lesz a bűnmegelőzési tájékoztatók kiosztása. Figyelemmel lesznek az 
időskorú személyekre is, hogy minél nagyobb számban el tudják juttatni ezeket a tájékoztató  
anyagokat a részükre.  
 
Czita János, képviselő: Elmondja, hogy az előző évhez viszonyítva csökkent a 
bűncselekmények száma. A nyomozási eredmények száma is javuló tendenciát mutat. A 
lakosság véleménye, hogy a 2013. évben a közbiztonság valóban javulást mutatott. A 
külföldiek által elkövetett bűncselekmények száma növekedett. A kábítószerrel történő 
visszaélés növekvő tendenciát mutat. Elmondja, hogy Komárom városában is működik a 
körzeti megbízotti szolgálat, amely jó eredményeket mutat. Segíti a munkát, a közbiztonság 
fenntartását. Komárom városában a külterületi védelem nincs megoldva. Az illegális 
hulladéklerakás nagy problémát okoz a város külterületein. Rengeteg energiát és pénzt fordít 
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arra Komárom Város Önkormányzata, hogy összegyűjtse azokat a hulladékokat, amelyeket a 
külterületi részekre leraknak. Elmondja, hogy kezdeményezés indult a mezőőri szolgálat 
felállítására Komáromban, amely a külterületek védelmében tudna segédkezni, illetve az 
illegális szemétlerakást tudná megakadályozni. A városban kiépült kamerarendszer nem csak 
a felderítésben segédkezhet, hanem a megelőzésben is.  
 
Babják Csaba, képviselő: Elmondja, hogy a terménylopás megelőzésére kellene nagyobb 
hangsúlyt fektetni.  
 
dr. Vaczula Zoltán, kapitányságvezető helyettes: Elmondja, hogy ezekkel a 
szabályszegésekkel kapcsolatban is kiterjesztik az összehangolt munkát a Közterület-
felügyelettel.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-86/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 156/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Rendőrkapitányság Komárom 
város 2013. évi közrendje és közbiztonsága helyzetéről szóló beszámolóját 
elfogadja. 
 
Határidő:  2014. július 1. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

3. Komárom város szociális intézményeiben a 2014. évi szolgáltatási önköltségek 
felülvizsgálata 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon 
tájékoztatást az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy a szociális törvény előírja, hogy minden évben 
ki kell mutatni azt, hogy az egyes ellátási formáknak mennyi az önköltsége. Ezt minden 
esetben úgy számolják ki, hogy megnézik mennyibe kerül az adott évben az adott ellátás, és a 
kapott összegből levonják annak az állami támogatásnak az összegét, amely jelen esetben már 
nem a normatív támogatás, hanem feladat alapú finanszírozás. Ez azt jelenti, hogy 
meghatározott feladatokra kapnak meghatározott összeget. A Magyar Államkincstár ellenőrzi, 
hogy valóban a meghatározott feladatokra használták-e fel a kapott állami támogatást. 
Elmondja, hogy a két szám különbözetéből kapják azt az önköltséget, amely a határozati 
javaslatban is szerepel. Erről Képviselő-testületi jóváhagyó határozata szükséges. Szükséges 
arról is dönteni, hogy az önköltségek ismeretében kíván-e a Képviselő-testület a térítési 
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díjakon változtatni. A határozati javaslatban azt javasolták a Képviselő-testület számára, hogy 
fogadja el a kiszámított önköltségeket, és a térítési díjakon ne változtassanak. Elmondja, hogy 
a térítési díjakon való változtatás rendeletmódosítást igényelne.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megadja a szót Takács József, képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy figyelembe véve a családok és az idősek nehéz 
anyagi helyzetét nem javasolnak emelést az ellátások térítési díjában.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-93/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 157/2014. (VI.25.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény és a gyermekek védelméről és a 
gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény alapján a gyermekjóléti és 
szociális ellátások szolgáltatási önköltségét 2014. évre az alábbi összegekkel 
állapítja meg: 
 
  - Idősek Otthona (hagyományos):   120.000,- Ft/hó/fő 
  - Idősek Otthona (demens):   110.000,- Ft/hó/fő 
  - Szociális étkeztetés:           661,- Ft/adag 
  - Házi segítségnyújtás:                 370,- Ft/fő/óra 
  - Jelzőrendszeres házi segítségnyújtás:         47.802,- Ft/készülék 
  - Idősek nappali ellátása (klub):        1530,- Ft/fő/nap 
  - Helyettes szülői hálózat:           542,- Ft/fő/nap 
  - Bölcsőde (gyermekgondozás):        4.890,-Ft/fő/nap 
  - Bölcsőde (étkezés):          1.024,- Ft/fő/nap 
 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a személyes gondoskodást 
nyújtó szociális ellátások térítési díjáról szóló 17/2012. (IX. 5.) számú 
önkormányzati rendeletét nem módosítja. 

 
Határidő:  2014. június 26. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
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4. Komárom Város Önkormányzat 2014. évi költségvetésének módosítása, 
tájékoztató a 2014. március 31-én fennálló likviditási helyzetéről 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzat 
Képviselő-testületének Komárom Város 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014. (I.29.) 
önkormányzati rendelete módosítása az év közben bekövetkezett változások átvezetése 
céljából szükséges. Az Állami Számvevőszék jelentése alapján szükséges intézkedések között 
tájékoztatási kötelezettségként szerepel a likviditási helyzetről szóló beszámoló negyedévente. 
Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a 
napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, 
hogy szavazzanak az 1-87/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő rendelet-tervezet 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet 
alkotja meg: 
 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének  
9/2014. (VI.25.) önkormányzati rendelete 

 
Komárom Város 2014. évi költségvetéséről szóló 1/2014.(I.29.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

/A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-87/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő likviditási helyzetről szóló határozati 
javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 
hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 158/2014. (VI.25.) határozata: 

 
1. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Komárom Város 2014. 

március 31-én fennálló kötelezettségeiről, likviditási helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
2. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a beszámolóval 

kapcsolatban további intézkedést nem kezdeményez. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
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dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-87/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő önkormányzati támogatási igény 
benyújtásáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 
hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 159/2014. (VI.25.) határozata: 
 

1. Komárom Város Képviselő-testülete a Magyarország 2014. évi központi 
költségvetéséről szóló 2013.évi CCXXX. törvény 4. melléklet 1. pont IV. alpont, 
valamint a megyei önkormányzati tartalékból nyújtott támogatásokról és a 
rendkívüli önkormányzati támogatásokról szóló 7/2014.(I.31.) BM rendelet 1.§ 
(2) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve pályázatot nyújt be a helyi 
önkormányzatok rendkívüli támogatására.  

 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási igény 

benyújtására és az ahhoz szükséges adatok szolgáltatására. 
 

Határidő:  2014. július 31. 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 
 
 
5. Pályázati csoport beszámolója a benyújtott pályázatok eredményeiről, és a 

folyamatban lévő pályázati projektekről 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy az előterjesztésben felsorolásra kerültek a 
korábbi években nyertes, de még folyamatban lévő, a lezárult, a tartaléklistára helyezett, 
illetve az önkormányzat által 2014. évben benyújtásra került pályázatok. Megkérdezi, hogy 
van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megadja a szót Dombay Gábor, képviselőnek.  
 
Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy a közfoglalkoztatási program keretében sok 
rászoruló részére tudtak munkát biztosítani. Megkérdezi, hogy a közfoglalkoztatási program 
mikor folytatódik.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a közfoglalkoztatási program jelenleg is 
tart. Folyamatosan lehet jelentkezni a programban való részvételre. A közfoglalkoztatási 
programban a Munkaügyi Kirendeltség és Komárom Város Önkormányzata közötti 
együttműködési megállapodás kapcsán folyamatosan, különböző időpontokban újabb 
csoportok vehetnek részt a programban. Elmondja, hogy az idei évben is lesz rá lehetőség, 
hogy a diákok kormányzati támogatás révén munkalehetőséghez jussanak. Ennek felmérését 
már elkezdték mind az önkormányzati intézményeknél, mind az önkormányzati tulajdonú 
gazdasági társaságoknál, a diákok foglalkoztatásával kapcsolatban. A felmérések alapján 
minimum 60 fő fog Komárom városában diákmunkán részt venni. Az együttműködési 
megállapodást e tekintetben is a Munkaügyi Kirendeltséggel köti meg Komárom Város 
Önkormányzata. A diákoknak első lépésben a Munkaügyi Kirendeltségen kell regisztrálniuk. 
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Elmondja, hogy16 és 25 év közötti nappali tagozatos diákokra vonatkozik ez a jogszabályi 
lehetőség, amit a kormányzat biztosít. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy 
nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-88/2014. iktatószámú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 160/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Képviselő-testülete elfogadja a beszámolót a folyamatban lévő 
pályázatokról. 
 
Határidő:  azonnal  
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

6. Komárom Város Önkormányzata által alapított közalapítványok 2013. évi 
beszámolója 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata által 
létrehozott alapítvány, illetve közalapítványok a közé tartozik a Komáromi Egészségügyi 
Gép-Műszer Alapítvány, a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány, a Komáromi Szociális 
Közalapítvány, valamint a Tűzvédelemért Közalapítvány Komárom. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármesternek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a Komáromi Egészségügyi 
Gép-Műszer Alapítvány megújult. Az Alapítvány célja az idei évtől kezdve nem csak a 
Komáromi Selye János Kórház munkájának segítése, hanem Komárom Város Alapellátási 
Szolgálatának és ügyeletének, valamint az Országos Mentőszolgálat Komáromi csoportjának 
a támogatása is céljává vált. Ezt hivatalos bírósági bejegyzés is alátámasztja.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-89/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslatok 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 161/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Komáromi 
Közgyűjteményi Közalapítvány 2013. évi beszámolóját. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 

 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 162/2014. (VI.25.) határozata: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Komáromi 
Szociális Közalapítvány 2013. évi beszámolóját. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 163/2014. (VI.25.) határozata: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Komáromi 
Egészségügyi Gép-Műszer Alapítvány 2013. évi beszámolóját. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 

 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 164/2014. (VI.25.) határozata: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Tűzvédelemért 
Közalapítvány Komárom 2013. évi beszámolóját. 

 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

7. Komáromi Csillag Óvoda vezetői álláshelyére beérkezett pályázat elbírálása 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
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dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy a Komáromi Csillag Óvoda vezetői 
álláshelyére szóló pályázat kiírására azért volt szükség, mert a jelenlegi óvodavezető ötéves 
megbízatása 2014. július 31-én lejár. A pályázat benyújtásának határideje 2014. május 13-a 
volt. Az intézmény vezetői álláshelyére egy pályázat érkezett, Lencse Istvánnétól az 
intézmény jelenlegi vezetőjétől, mely megfelel a jogszabályi feltételeknek. Elmondja, hogy a 
véleményezésre jogosult szervezetek mindegyike javasolja elfogadásra Lencse Istvánné 
pályázatát. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület 
tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-90/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati 
javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 165/2014. (VI.25.) határozata: 

 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Komáromi Csillag Óvoda 
vezetői feladatainak ellátásával megbízza Lencse Istvánnét, 2014. augusztus 1. 
napjától 2019. július 31. napjáig terjedő határozott időtartamra, bére és pótléka 
változatlanul hagyásával. 

 
Határidő:  2014. július 31. 
Felelős:  Thoma Béla Intézményfelügyeleti Osztály vezetője 

 
Lencse Istvánné, intézményvezető: Megköszöni a Képviselő-testület támogatását. 
Elmondja, hogy az elkövetkezendő időszakban is örömmel, legjobb tudása szerint fogja a 
Komáromi Csillag Óvoda gyermekinek érdekeit képviselni. Nem csak a gyermekek érdekeit 
képviselik, az intézményt is szebbé teszik, megóvják, és a jövőben is ezen fognak 
munkálkodni.  
 

 
8. Komárom Város Önkormányzat és a Selye János Kórház közötti megállapodás 

jóváhagyása 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Dr. Ferencz Péter, 
kórházigazgatót. Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata és a Selye János Kórház 
között folyamatos kapcsolat áll fenn. A betegellátás tekintetében igyekeznek megtalálni a 
legoptimálisabb lehetőségeket. A Selye János Kórház szerkezetátalakítási folyamatainak 
tapasztalata alapján mind Komárom Város Önkormányzatánál mind a Selye János Kórház 
vezetésénél jelentkező lakossági igények szerint az új struktúra működésével kapcsolatban 
számos pozitív visszajelzés mellett, ismételten felmerült egy hétvégi sebészeti ambulancia 
beindításának a szükségessége. Komárom Város Önkormányzatának vezetésével folytatott 
konzultációk, valamint szakmai betegforgalmi elemzések, és gazdasági számítások alapján 
elkészítették a hétvégi sebészeti ambulancia 2014. július 1-vel történő bevezetésének szakmai 
tervét. Elmondja, hogy közel 1.000.000.000,- Ft összegű fejlesztés zajlik a Selye János 
Kórházban uniós és állami forrásból. Felkéri Dr. Ferencz Péter kórházigazgatót, hogy adjon 
tájékoztatást az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Dr. Ferencz Péter, kórházigazgató: Elmondja, hogy nem sebészeti ügyeletet szeretnének 
visszaállítani, hiszen az szakmailag egészen más feltételrendszert igényel. Egy általános 
sebészeti felvételes rendszer olyan kórházban képzelhető el, ahol megfelelő diagnosztikai 
háttérrel rendelkeznek. Elmondja, hogy egy hétvégi sebészeti ambuláns ellátást tudnak 
nyújtani napközben. Ezt a feltételrendszert biztosítani tudják. Megfelelő laboratóriumi és 
radiológiai háttérrel rendelkeznek. A háztartási, játszótéri balesetek, végtagsérülések 
ellátásának biztosítására fel lesznek készülve. Elmondja, hogy a hétvégi sebészeti ambulancia 
szombaton és vasárnap reggel 8 órától este 18 óráig a kórház épületében, az egynapos 
sebészeti osztályon az osztály kezelőjében működne. A Selye János Kórház sebészeti 
osztályán korszerű sebészeti eszközök állnak rendelkezésre, így magas színvonalú 
szolgáltatást tudnak biztosítani. Az új, modern eszközök beszerzésével a kisebb műtétek 
körének szélesítésére is lehetőség nyílik. A 24 órás gyermekellátással kapcsolatban elmondja, 
hogy havonta 400-500 gyermeket látnak el a 24 órás gyermekgyógyászati szolgálat keretében. 
A betegek más kórházakba való továbbküldési aránya 5%. Az esetek 95%-át helyben el 
tudják látni.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
91/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 166/2014. (VI.25.) határozata: 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete együttműködési 
megállapodást köt a Selye János Kórházzal a 2014. évi hétvégi sebészeti ügyelet 
ellátására vonatkozóan. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az együttműködési 
megállapodást megkösse. 

 
2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. évben, 2014. július 1-

jétől a Selye János Kórház részére biztosítja a feladat ellátásához szükséges havi 
1.985.340.- forintot, illetve az ünnepnapi ellátás költségének, 1.093.450.- forintos 
fedezetét a 2014. évi költségvetésben az általános tartalék terhére. Ezen összeget a 
legközelebbi költségvetési rendelet módosítása során át kell vezetni. 

 
Határidő:  2014. július 1. 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

 
 

9. Az önkormányzati tulajdonban lévő ingatlanok liciten történő értékesítésének és 
bérbe adásának szabályzata 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon 
tájékoztatást az előterjesztéssel kapcsolatban. 
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dr. Ströcker Renáta, jegyző: Elmondja, hogy a korábbi években a vagyonrendelet részét 
képezte a licitszabályzat. A szabályzat tartalmazza, hogy ha az önkormányzat egy ingatlant 
értékesíteni vagy bérbe adni kíván, akkor azt milyen szabályok szerint teheti meg. 2012. 
évben új vagyonrendeletet fogadott el a Képviselő-testület. Ez a licitszabályzat az új 
vagyonrendelet részét már nem képezte, hiszen az új törvény erre már nem adott 
felhatalmazást. Úgy gondolták, hogy szükség van arra, hogy a Képviselő-testület 
határozatával jóváhagyott szabályzat szerint működjenek ezek a folyamatok. Informális úton 
eddig is ezeket a szabályokat követték. A licitszabályzatra szükség van, ezért határozati 
javaslatba foglalták. Ennek a szabályzatnak megfelelően történne az ingatlanok értékesítése 
illetve bérbeadása a továbbiakban. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Megkérdezi, hogy van-e 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
92/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 167/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzati 
tulajdonban lévő ingatlanok liciten történő értékesítésének és bérbe adásának 
szabályzatát a határozat melléklete szerinti tartalommal. 
 
Határidő:  2014. június 30. 
Felelős:    dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
/Az ülésteremből távozik Hamrák Zsófia, képviselő. A Képviselő-testület jelen lévő tagjainak 
száma 10 fő./ 
 
 

10. Beszámoló a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, a 
két ülés közötti fontosabb eseményekről, képviselői kérdések, közérdekű 
bejelentések 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy átadták Komárom Város pedagógiai 
díjait, valamint a nyugdíjba vonuló és a szakma kiváló pedagógusait köszöntötték május 30-
án délután a Jókai moziban rendezett pedagógusnapon. A Pedagógusnap alkalmából 
Komárom képviselő-testülete szakmai elismerésként Pedagógiai Díjjal tüntette ki Sipos 
Sándornét, a Kultsár István Szakközépiskola igazgatóhelyettesét, Fűri Imrét, az Alapy Gáspár 
Szakközépiskola igazgatóhelyettesét, Dobi Tibornét, a Bozsik József Általános Iskola 
pedagógusát, és Hodosi Zsigmondnét, a Tóparti Óvoda óvodapedagógusát. Részt vettek a 
Móra Ferenc Szakiskola Móra napi rendezvényein, ahol Komárom Város Önkormányzata is 
Móra díj elismerésben részesült. Elmondja, hogy a Kassák Klub szervezésében került 
megrendezésre egy motoros közlekedési vetélkedő, amely elsősorban a KRESZ szabályokra 
hívta fel a figyelmet. Czakó Zsolt, a Kassák Klub tagja szervezte a rendezvényt. Részt vettek 
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a Szőnyi Palánkdöngetők Köre férfi floorballozóinak SZPK férfi csapatának kupadöntőjén, 
ahol az SZPK ezüstérmes lett. Elmondja, hogy közel 100 gyermek sportol rendszeresen a 
floorball egyesület égisze alatt. Részt vettek a Feszty Árpád Általános Iskolában tartott 
Tempo Karate SE Filep Imre által rendezett rendezvényen. Elmondja, hogy Sidi Péter 
ezüstérmet nyert Szlovéniában, a maribori világkupán. Az alapversenyt a második legjobb 
eredménnyel zárta. Szőnyi Ferenc  legutóbb Nagy-Britanniában mérettette meg magát. A 
versenyen tizennyolcan indultak, Szőnyi Ferenc a második helyen végzett. Elmondja, hogy a 
Koppánymonostori utánpótlás korú labdarúgók napközis focitáborába is ellátogattak, ahol 
Szász Kitti freestyle bemutatót tartott.  A Koppánymonostori gyermeknapi rendezvény is 
megrendezésre került, köszönhetően a Koppánymonostori Kulturális Egyesületnek. 
Köszönetet mond a Magyar Máltai Szeretetszolgálat Komáromi Csoportjának, hiszen 
biztosítja azt a lehetőséget, hogy az egyhetes táborában részt vehetnek az arra rászoruló 
gyermekek. Elmondja, hogy az Élettér Egyesület és Komárom Város Önkormányzata által a 
Mag-házban rendezett napközis tábor évről-évre népszerűbb. Elmondja továbbá, hogy kettős 
jubileumot tartottak június első hetében a Feszty Árpád Általános Iskolában, ahol az iskola 
névadójára, a neves festőművészre emlékeztek. Az évfordulók kapcsán az Arany 17. 
Rendezvényközpontban tárlat nyílt az intézmény falain belül működő emelt szintű 
rajzprogramban résztvevő tanulók, és az elmúlt 25 évben itt tanító művésztanárok munkáiból. 
A tárlatot Feszty Zsuzsanna, Feszty Árpád leszármazottja is megtekintette. Elmondja, hogy a 
Monostori erődben zajlott egy konferencia, egy olyan pályázati projekt keretében, ahol azok a 
települések vettek részt, ahol erődrendszerek találhatók. Ennek a konferenciának a Monostori 
erőd adott helyet, amelyen elmondták azokat az elképzeléseket, amelyek az erőddel 
kapcsolatosan megfogalmazódtak. Elmondja, hogy Takács József képviselővel, a Molaji 
városrészen a Cathedra Központban vettek részt a Molaji fotókör rendezvényén. Elmondja 
továbbá, hogy az Egressy Béni Zeneiskolában került megrendezésre az Ukrán Nemzetiségi 
Önkormányzat irodalmi estje. A zenés irodalmi esten részt vett a szervezet vezetője, 
Kravcsenkó György, aki az idei Komáromi Napok alkalmával polgármesteri díjban 
részesült. Elmondja, hogy a Monostori erődben három napos Nemzetközi kutyakiállítást 
tekinthettek meg az érdeklődők. A rendezvény évente kétszer kerül megrendezésre 
Komáromban. Részt vettek Szabó Zsolt, egykori kiváló labdarugó emlékére rendezett 
emléktornán a Czibor Zoltán Városi Sporttelepen. A Hon-Nap eseményei kerültek két napos 
fesztivál kapcsán megrendezésre a Csillag erődben.  A végvári harcok egyik 
legszakavatottabb ismerője Dr. Hidán Csaba régész, történész, a Károli Gáspár Református 
Egyetem Bölcsészettudományi Karának egyetemi adjunktusa tartott bemutatót. Ludvig Rezső 
aranyműves mester is tartott előadást. A Legio Brigetio segítségével megismerhették a római 
hagyományokat, katonai felszereléseket, harcmodort, vezényszavakat. A Hon-Nap szervezői 
lehetőséget biztosítottak egy határon túli magyar település bemutatására. A Szőnyi 
Alkotókör képzőművészeti alkotásait, és könnyűzenei programokat is megtekinthettek a 
látogatók. Elmondja, hogy június 11-én és 12-én ismét élelmiszercsomagot osztottak a 
Csokonai Művelődési Központban a rászoruló családoknak. Az eseményt a Komárom és 
Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálata közösen szervezte Komárom Város 
Önkormányzatával. Ezekkel az élelmiszercsomagokkal közel 630 családon tudtak segíteni. 
Korábban Európai Uniós forrásokat is felhasználva civil szervezetekkel valósították meg ezt a 
kezdeményezést. Komárom Város Önkormányzata vállalta, hogy évente 3 alkalommal próbál 
a rászoruló családokon segíteni ezzel a lehetőséggel. Elmondja, hogy a Komárom-Esztergom 
Megyei Agrárkamara elnöke Komárom városában járt. Megvizsgálták azt a lehetőséget, hogy 
pályázati lehetőség kapcsán az öntözéstechnika hogyan tud kapcsolódni a belvízelvezetés 
problémáinak megoldásához. Elmondja, hogy olyan közös projekt megvalósítására kerülhet 
sor, amely egy szakaszban tudja majd megoldani azt az öntözési lehetőséget, amelyet a Solum 
Zrt. mintagazdaságként tud majd megvalósítani. Ennek a projektnek a keretén belül lehetőség 



18 
 

nyílik arra, hogy a belvíz elvezetési problémák megoldásra kerüljenek. Ennek köszönhetően a 
Rüdiger-tó vízszintje szabályozható lenne. Elmondja, hogy Szőnyben a Szabadság úton a 
gólyák gyűrűzése is megtörtént. Szakemberek tartottak általános tájékoztatót a gólyákkal 
kapcsolatosan. Elmondja, hogy hatvan éve szentelték pappá Pados Józsefet. A 60 éves 
szolgálata emlékére gyémántmisén köszöntötte meg a gyülekezet a Jézus Szíve templomban, 
ahol mesélt a gyermekévekről, családjáról, hivataláról és a hitközség életéről. Elmondja, hogy 
a Magyar Államkincstár Komárom-Esztergom Megyei Kirendeltségének igazgatójával 
találkozott, ahol azt a tájékoztatást kapta, hogy a Magyar Államkincstár szeretne egy 
értékesítési pontot nyitni Komárom városában. Vélhetően hetente 2-3 alkalommal az Arany 
János utca 17. szám alatti ügyfélszolgálati irodában a Magyar Államkincstár kollégáival is 
találkozhatnak azok, akik ennek az értékesítési pontnak a szolgáltatásait igénybe veszik. A 
szolgáltatás elindítását megelőzően a megfelelő tájékoztatást a komáromi lakosok részére 
megadják. Elmondja, hogy Németh Iván mérnők, és Siklósi József főépítész tartott 
tájékoztatást arról, hogy állnak a rendezési terv elképzeléseivel. Az Új Duna-híddal 
kapcsolatban elmondja, hogy végleges fázisnál tart a terv előkészítése. Ezzel Komárom Város 
Önkormányzatának rendezési tervét összhangba kell hozni. A Koppánymonostori lakosok 
szempontjából fontos, hogy az ottani közlekedést az Új Duna-híd megvalósítása alapjaiban ne 
érintse. Elmondja, hogy az Új Duna-híd a jelenlegi elkerülő út folytatásaként fog megépülni. 
A vasúti kereszteződésnél egy felüljáró fog létesülni. Egy kisebb felüljáró a kerékpárútnak fog 
biztosítani haladást az Ipari park irányába. Az elkerülő úti csomópont helyén körforgalom 
kerül kialakításra, ahonnan minden irányba lehet majd közlekedni. A rendezési terv 
lehetőséget biztosít arra, hogy fel tudják tárni az Ipari parki területet, ami a Jászai Mari 
utcához fog csatlakozást biztosítani, amely Komárom Város Önkormányzatának költségvetése 
terhére valósul meg. Elmondja, hogy június 24-én a Komáromi Értéktár Bizottság tartotta 
alakuló ülését. A nemzeti értékekről és hungarikumokról szóló 2012. évi törvény ad 
lehetőséget arra, hogy a települések Értéktár Bizottságokat hozzanak létre. A bizottságok 
javaslatot tehetnek arra, melyek azok az értékek amelyek a megyei illetve országos értéktárba 
is bejegyzésre kerüljenek. Az alakuló ülésen a Monostori erőd, az épületek sorában elsőként 
került a szervezet nyilvántartásába. Az Értéktárba nemcsak helyi- vagy műemlék védelem 
alatt álló épületek kerülhetnek, hanem például az Erzsébet-híd, a szekeresgazdák, a brigetiói 
ásatás leletei, a bőgőshajó, vagy épp a komáromi bukó galamb. A bizottság elnöke György 
Károlyné Rabi Lenke lett. A Komáromi Értéktár Bizottság augusztus 31-ig várja a 
komáromiak javaslatait arra vonatkozóan, hogy melyek azok a helyi értékek, amelyek 
érdemesek a nyilvántartásba vételre. Ezeket a bizottság felterjesztheti a megyei vagy akár az 
országos értéktárba is. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a 
Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Czita János, 
képviselőnek. 
 
Czita János, képviselő: Elmondja, hogy a városrendezési terv módosítása kapcsán az Új 
Duna-híd megépítéséhez készült tervek ismertetésre kerültek. A terv ismertetéséből kifolyólag 
a Koppánymonostori városrész közlekedése a továbbiakban is problémamentesen fog 
történni, hiszen egy felüljárón keresztül lehet majd folytatni a Koppány vezér utcában történő 
közlekedést. A Monostori erődöt és a rekultiválásra kerülő szeméttelep zöldfelülelét összeköti 
a felüljáró. Elmondja, hogy a Koppánymonostori városrészben fogadónapot tartottak. Az 
elhangzott problémákat egy helyszíni bejáráson is egyeztették, megtekintették. A problémás 
ügyek sok esetben rendeződtek. Elmondja, hogy a Vezérek parkjában a közvilágítás nem 
megfelelő működésének a problémája megoldódott. A Dózsa György Általános Iskolánál lévő 
lámpa is javításra került. Komárom város területén megtörténtek a szúnyoggyérítések. 
Visszatérő lakossági igényként jelentkezik a Duna part rendbetétele. Javasolja a Duna part 
rendbetételét a közmunkaprogram keretében. Lakossági igény az is, hogy jó lenne ha a Kis-
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Duna élővízként tudna funkcionálni. Elmondja, hogy a kitisztított csövek élővizet adnak a 
holtágnak, viszont a holtág medre magasabban helyezkedik el, mint a Duna medre.  
  
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. A szúnyogirtással 
kapcsolatban elmondja, hogy a meleg ködös irtás, és a légi irtás is megtörtént az elmúlt 
napokban a város területén. Elmondja, hogy a katasztrófavédelem összehangolja ezeket a 
tevékenységeket és állami segítséget igénybe véve segít megoldani a problémát. A jövő hét 
folyamán kezdődik a katasztrófavédelem által indított szúnyoggyérítési program a városban. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd, 
alpolgármesternek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester: Elmondja, hogy a tanév utolsó hetében a KAS 
Ritmikus Sportgimnasztikai Egyesület Kovács Ágnes vezetőedző szervezésével Komáromban 
versenyt szervezett. A versenyen az óvodás korú gyermekek és a középiskolás diákok is részt 
vettek. 100 versenyző vett részt ezen a versenyen, ahol Horváth Gyula képviselővel 
lehetőségük volt átadni a díjazottak számára a díjakat. A versenyt követően Nagyatádon, az 
országos csapatversenyen ritmikus sportgimnasztikában az Egyesület négyfős csapata 
bronzérmet szerzett. Elmondja, hogy új mentőautót kapott az Országos Mentőszolgálat 
Komáromi Mentőállomása. A többi mentőautó felszereltségét is igyekeznek bővíteni.  
 
Turi Bálint, alpolgármester: Elmondja, hogy átadásra kerültek az első úszódiplomák. 
Három évvel ezelőtt indították útjára azt a programot, melynek keretében a nagycsoportos 
óvodások teljes évfolyama, az őszi és a tavaszi időszakban 10-10 órában úszásoktatáson 
vehettek részt. Három különböző úszásnemben tanultak meg úszni a gyermekek. 
Évfolyamonként körülbelül 200 gyermek vett részt az úszásoktatási programban. Elmondja, 
hogy Komárom Város Önkormányzatának üdülőjében, Fövenyesen olyan családok 
üdülhetnek, akiknek gyermekeik szerezték meg az üdülésre a jogot. Két turnust biztosítanak a 
számukra. Minden iskola egy tanulót jelölhet ki, aki valamilyen példamutató magatartással, 
tanulmányi eredménnyel megszerezheti a jogot az üdülőhely igénybevételére.  
 
Hornig Rudolfné, alpolgármester: A rendezési terv módosításával kapcsolatban elmondja, 
hogy már tart a 2014-2021. évet átívelő gazdaságfejlesztési program egyeztetése. Ezen a 
területen a város fejlesztési lehetőségeit próbálják különböző területeken besorolni. A 
fejlesztések figyelembevételével próbálják a rendezési tervet is módosítani.  
 
Horváth Gyula, képviselő: Grosics Gyulára emlékezik. Temetése június 30-án hétfőn lesz, 
12 óra és 13 óra 45 perc között róhatják le kegyeletüket tisztelői. A Szent István Bazilikában 
helyezik örök nyugalomra. Elmondja, hogy Grosics Gyula, magyar labdarúgó, az Aranycsapat 
kapusa, a Nemzet Sportolója, 86-szoros magyar válogatott, élete első mérkőzését 
Komáromban, 14 évesen játszotta. Elmondja, hogy június 22-én került megrendezésre az 
úszófesztivál Balatonfüreden. Három fiatal sportoló, Máté Eszter, Orbán Gréta és Szabó 
Dávid vett részt ezen a fesztiválon. Máté Eszter 10 évesen a korcsoportjában első helyezést ért 
el. A Koppánymonostori futballtáborban 52 fiatal vesz részt. A mai nap folyamán a fiatalok 
Felcsútra mennek.  
 
Dombay Gábor, képviselő: Elmondja, hogy Szőnyi Ferenc Nagy-Britanniában egy 
háromszoros Iron Man versenyen vett részt, ahol második helyen végzett. A versenyt 
pihenőidő nélkül 44 óra alatt teljesítette Szőnyi Ferenc. Elmondja, hogy június 21-én 
szombaton Komárom városába látogatott a Békefutás. Hazánk területén mintegy 340 
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kilométeren át futottak a Peace Run, vagyis a Békefutás résztvevői, melyhez városunk is 
csatlakozott. Az esemény februárban Portugáliából indult és októberben ér majd véget 
Belgrádban, miközben 24 ezer kilométert megtéve 49 országot érintenek. Elmondja, hogy a 
Békefutás több annál, hogy a résztvevők Portugáliától Belgrádig futnak, hiszen mindenütt 
ünnepségek fogadják őket, ahol a közösségek zenével, az irodalom és a képzőművészet 
segítségével fejezik ki a harmónia iránti törekvésüket. A helyiek mindig csatlakozhatnak 
hozzájuk néhány utcahossz vagy kilométer erejéig, és a fáklyát is a kezükbe vehetik, hogy 
jókívánságukat megfogalmazzák. 
 
Takács József, képviselő: Elmondja, hogy lakossági bejelentést kapott, miszerint a Szőnyi 
városrészen a Katolikus temető mellett található egy kisebb zöld terület, ahol a temetőbe 
látogatók gépjárműveikkel leparkolnak. Ezen a területen a földben több kiálló vas is található, 
amely megrongálta az itt parkoló gépjárműveket. Elmondja továbbá, hogy Szőnyben a Petőfi 
Sándor utcánál, a Szőnyi vállalkozók előtti területen lévő parkolónál található egy kátyú, ami 
problémát okoz az ott parkolni vágyó gépjárművezetőknek. Kérése az illetékes munkatársak 
felé, hogy találjanak megoldást az említett problémákra. A Molaji városrészen több helyen 
összegyűjtötték a zöldhulladékot. A lakók kérik a zöldhulladék megfelelő helyre történő 
szállítását. A Molaji Chatedra Központban elindult a fotószakkör.   
 
Babják Csaba, képviselő: Megkérdezi, hogy a Madách Imre utcai útjavítás miért tart ilyen 
hosszú ideig. Elmondja, hogy a Szabadság tér a felújítást követő években számos károsodást 
szenvedett. Felhívja a lakosok figyelmét, hogy vigyázzanak a térre. A rongálásokkal 
kapcsolatos bejelentéseket tegyék meg a Közterület-felügyelet ingyenesen hívható zöld 
számán. Elmondja, hogy a KRESZ park környékén található egy köztéri csap, ami nem 
működik azóta, hogy oda ki lett helyezve. Kérése, hogy oldják meg ezt a problémát. A város 
területén történő fűnyírással kapcsolatban javasolja sorrend felállítását. Elsőként a 
lakótelepeken, a város központjában, majd ezt követően a kell a város külterületi részein a 
füvet lenyírni. Elmondja, hogy a lakosok nehezményezték azt, hogy drágult a strandbelépő 
ára. Megkérdezi, hogy a gátrendszer munkálatai során kitermelt fák hová kerülnek. A 
lakosság a fára igényt tartana, ha van rá lehetőség.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Felkéri Kovács Károlyt, a 
Komthermál Kft. ügyvezetőjét adjon tájékoztatást a strandbelépők árával kapcsolatban. 
 
Kovács Károly, ügyvezető: Elmondja, hogy a strandbelépők tekintetében áremelés nem 
történt. Az idei évben is a tavalyi évi árak érvényesek a fürdőbelépők tekintetében.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Megköszöni a hozzászólást. Elmondja, hogy a Tóparti 
lakótelepen lakók kérésére a KRESZ parknál kihelyezett kutat áthelyezik a játszótérre. Ennek 
előkészítése folyamatban van. A Saxum Kft. munkatársai megvizsgálják, és kijavítják a 
lakossági bejelentések által felvetett problémákat. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, 
észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-
94/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Komáromi Távhő Kft-nek nyújtott tagi 
kölcsön meghosszabbításáról szóló határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 168/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 48/2013. (IV.19) számú 
határozata alapján a Komáromi Távhő Kft-nek nyújtott tagi kölcsön 
visszafizetési határidejét 2014. december 31. napjáig meghosszabbítja. 
 
Határidő:  2014. december 31. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-94/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő a Magyar Államkincstár által kért 
módosított határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 169/2014. (VI.25.) határozata: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 110/2014. (V.20.) számú 
határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
 
A határozat 2. pontja kiegészül a „nettó” szövegrésszel. Fentiek alapján a módosított 
egységes szerkezetű határozat szövege a következő: 
 

1. Komárom Város Képviselő-testülete Komárom Város helyi közösségi közlekedése 
további működtetéséhez támogatási igénnyel él a Magyar Államkincstár KEM 
Igazgatóságán keresztül a szakminisztérium felé. 

 
2. Komárom Város Képviselő-testülete a helyi közlekedés működtetéséhez, 

folyamatos üzemeltetéséhez és eszközfenntartási ráfordításaihoz 2013. évben 
szolgáltatóként nettó 25.766.000,- Ft összegű saját forrásból származó, vissza nem 
térítendő önkormányzati támogatással járult hozzá. 

 
3. Komárom Város Képviselő-testülete nyilatkozik, hogy az önkormányzat helyi 

tömegközlekedést 2014. év január hó 01-től 2014. év december 31-ig 
folyamatosan fenntartja. 

 
4. Komárom Város Képviselő-testülete nyilatkozik, hogy az önkormányzat a 

Személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény alapján 
lefolytatott pályázati eljárás alapján 2012. december 20-án a Vértes Volán Zrt-vel 
kötötte meg a közszolgáltatási szerződést. 

 
Határidő:  2014. június 25. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 

dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-94/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő ülnöki megbízatásról szóló határozati 
javaslat elfogadásáról. 
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A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 170/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete megállapítja, hogy Töltési 
László 2900 Komárom, Mártírok út 65. szám alatti lakos ülnök megbízatása a 
2011. évi CLXII. Törvény 220.§ (1) bekezdés d) pontjára tekintettel 2014. július 
30. napjával megszűnik. 

 
 Határidő: 2014. július 30. 
 Felelős: dr. Ströcker Renáta jegyző 
 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak 
az 1-94/2014. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 10 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 171/2014. (VI.25.) határozata: 
 

Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a lejárt 
határidejű Képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés közötti 
fontosabb tárgyalásokról, intézkedésekről szóló beszámolót. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

 
 
 
Kitűntetések, elismerések átadása 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Prohászka Marcellt, 
Komárom Város Díszpolgárát. Elmondja, hogy Prohászka Marcell 90. születésnapját töltötte 
be a minap. Elmondja, hogy Prohászka Marcell Érsekújváron született 1924-ben. A Pázmány 
Péter Gimnáziumot 1943-ban végezte el. Közgazdasági egyetemen gazdasági matematika és 
könyvvitel mellett a gép- és gyorsírás szakot is elvégezte. 12 évig volt a Széchenyi 
Közgazdasági Szakközépiskola tanára, majd 22 évig a Gépíró és Gyorsíró Szakiskola 
igazgatójaként dolgozott. Munkáját magas színvonalon végezte. Vezetése alatt tanárai 
tanítványaikkal sorozatosan értek el országos helyezéseket a szaktárgyi tanulmányi 
versenyeken. Pedagógusi pályafutása alatt a szakma kiválóságainak százait bocsátotta útjára. 
Tanítványai meleg szeretettel emlékeznek vissza emberi és szakmai nagyságára. Pedagógusi 
munkássága, személyisége, magas szakmai tudása a város pedagógusainak körében is 
elismerést váltott ki. Az értelmiségi lét mintaképe. Neve úgy Dél-Komáromban, mint Észak-
Komáromban ismerősként cseng. Minden volt tanítványa hálával gondol legendás tanárára. 
Markáns egyénisége Komárom társadalmának, szinte minden rendezvényen részt vesz. 
Munkásságát többek között Kultsár Díjjal és Pro Urbe Komárom díjjal is elismerték. Életelve: 
„Ne kérdezd soha, hogy mit ér nekem ez a világ, hanem azt, hogy mit érek én a világnak.” 
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dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a 90. születésnapját ünneplő Díszpolgárt. 
 
Prohászka Marcell, Komárom Város Díszpolgára: Elmondja, hogy a 2013. évben 
Komárom Város Díszpolgára Címet adományozott részére Komárom Város Önkormányzata. 
A kitüntető címet szülőföldjén, Észak-Komáromban vehette át. Elmondja, hogy 
kitelepítettként került Komárom városába. Komárom városában elhelyezkedett, családot 
alapított. Elmondja, hogy Prohászka Ottokár Székesfehérvári Püspök jelmondatának elvét 
gyakorolta egész életében: „Szeretetben élni, szeretettel.”  Elmondja továbbá, hogy 10-12 
évvel ezelőtt, mikor a PRO URBE Díjat átvehette, egy idézetet írt be Komárom Város 
Emlékkönyvébe, amely a következő volt: „Nem a hely tiszteli meg az embert, hanem az 
ember teszi városát becsültté.” Munkájával számos eredményt elért, amellyel nem csak a 
tanítványainak szerzett érdemet, dicsőséget, hanem az iskolának és a városnak is. Prohászka 
Ottokár Székesfehérvári Püspöktől származó gondolattal búcsúzik: „Amíg élek, remélek.” 
Befejezésül gyermekkorában írt versét mondja el: 
 
 „Remény az élet, kezdettől mindvégig.  
Remény minden perc, s boldog lehetsz, hogy a reménynek élsz az élet reménytengerén. 
Kétségek közt a reménybe születtél.  
A reménység árja sodor szüntelen,  
ám olykor a reménytelenség hullámain vergődve legyen erős hited, megsegít a Jóisten.” 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Köszönti a Képviselő-testület ülésén Dr. Gordán Ildikót, 
az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetőjét, Dr. Ferencz Pétert, a Selye János Kórház 
igazgatóját. Elmondja, hogy minden év július elseje a magyar egészségügy legnagyobb 
ünnepe. Elmondja, hogy Komárom Város Egészségügyi Díja a város lakosai érdekében az 
egészségügyi ellátás terén kiemelkedő, a gyógyítás, megelőzés területén jelentős eredményt 
hozó új eljárást bevezető, hosszú ideje lelkiismeretes munkát végző személyeknek és 
közösségeknek adományozható. Évente legfeljebb két díj adományozható. Felkéri dr. 
Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse a Képviselő-testület határozatát a 2014. évi 
Komárom Város Egészségügyi Díjak adományozásával kapcsolatban. 
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Ismerteti a Képviselő-testület határozatát és a kitüntettek 
nacionáléját az alábbiak szerint: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 151/2014. (VI.24.) határozatával 

2014. évben a Komárom Város Egészségügyi Díját dr. Németh Eleonóra részére 
adományozta. 

dr. Németh Eleonóra 1987-ben végezte el tanulmányait a Semmelweis Orvostudományi 
Egyetem Általános Orvostudományi Karán, majd két évig a tatabányai Szent Borbála Kórház 
belgyógyászati osztályán dolgozott segédorvosként. 1989-től 1992-ig az Országos 
Reumatológiai és Fizioterápiás Intézet (ORFI) Reumatológiai Osztályán teljes munkaidős 
szakmai gyakorlatot töltött. 1993-ban szerzett reumatológiai és fizioterápiás szakképesítést. A 
komáromi Selye János Kórház reumatológiai és fizioterápiás szakrendelő vezetése mellett a 
Komthermál Kft. reumatológiai és balneotherápiás részlegén is ellátja a szakorvosi 
feladatokat. Szakmaszeretete, tudása és emberséges magatartása öregbíti a gyógyászat és 
városunk hírnevét is. Tagja a Magyar Osteoporosis és Osteoarthrológiai Társaságnak. Számos 
tudományos közlemény szerzője. Dr. Németh Eleonóra osztályvezető főorvosként irányította 
2012. július 1-jétől a Selye János Kórház új szakmai struktúrájában az aktív reuma osztály 
kialakítását. Az osztály kollektívájának vezetőjeként az elmúlt két évben kiváló szakmai 
munkát végzett, mely elnyerte a betegek és a szakma elismerését is. Hivatása iránt érzett 
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elhivatottsága, a szakma szeretete, a munkatársak és a páciensek iránti lojalitása, humánus 
magatartása miatt örömmel adjuk át számára a Semmelweis díjat, bízva abban, hogy az 
elismerés, mint pozitív visszajelzés erőt, hitet és kitartást ad további munkájához. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Átadja az elismerést. 
 
dr. Németh Eleonóra átveszi kitüntetést. 
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Ismerteti a Képviselő-testület határozatát és a kitüntettek 
nacionáléját az alábbiak szerint: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 152/2014. (VI.24.) határozatával 

2014. évben a Komárom Város Egészségügyi Díját Bekker János Lászlóné részére 
adományozta. 

Bekker Jánosné, Ilike 1979-ben szerzett általános ápolói és asszisztens képzést a győri  
Egészségügyi Szakiskolában.  1980-ban megszerezte a felnőtt szakápolói oklevelet is. 
Végzetségei megszerzése után a Petz Aladár Megyei Oktató Kórház Belgyógyászati 
Osztályán helyezkedett el. 1994-ben a Vas László Egészségügyi Szakközépiskola és 
Szakiskolában képezte tovább magát és körzeti ápoló végzettséget szerzett. Komáromban 23 
évet dolgozott a 3. számú felnőtt háziorvosi körzetben Dr. Kovássy László jobbkezeként. 
2014. áprilisa óta ugyanebben a körzetben dr. Jánosi Anita mellett folytatja munkáját, aki 
elmondása szerint jobb asszisztenst nem is kívánhatna magának.  Ilike hatalmas szaktudással, 
tapasztalattal rendelkezik, róla valóban túlzás nélkül állítható, hogy a munkája a hivatása. A 
betegekkel sokszor szigorú, de mindig csak jogosan. Határozott, sokszor már-már katonás 
stílusa mindenki előtt ismert és elfogadott, mert a betegek is tudják, hogy csak értük dolgozik 
és szigora hatalmas érző szívet rejt. A betegekért mindent megtesz, bármikor segítségül 
hívhatják, ha baj van. Akár este, hétvégén is számíthatnak rá, Ilikének a rendelési idő 
végeztével nem jár le a munkaideje. Önfeláldozó munkájához pedig magas színvonalú 
szakmai képzettség is társul, tudását szakmai képzésekkel mindig bővíti, frissen tartja. 
Kimeríthetetlen energiája nagy részét szép családjának is köszönheti, különösen imádott 
kisunokájának, aki nagyon fontos a számára. A kitüntető díjhoz szeretettel gratulálunk és 
munkájához további jó egészséget, családjában pedig sok örömet kívánunk. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Átadja az elismerést. 
 
Bekker János Lászlóné átveszi kitüntetést. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata a helyi 
közszolgálati feladatok eredményes megvalósításában részt vevő köztisztviselők kimagasló 
tevékenységének elismerésére Komárom Város Közszolgálatáért Díj elnevezéssel kitüntetést 
alapított. Elmondja, hogy a rendeletben meghatározott legfeljebb két kitüntetett személyre 
minden évben a polgármester és a jegyző együttesen tehet javaslatot, melynek odaítéléséről a 
Képviselő-testület dönt. A kitüntetés adományozásának feltétele legalább 10 éven át a 
közszolgálatban végzett kiemelkedő szakmai tevékenység és a korszerű és hatékony, 
ügyfélközpontú közigazgatás megvalósítása terén nyújtott kiemelkedő teljesítmény. Felkéri 
dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy ismertesse a Képviselő-testület határozatát a 2014. évi 
Komárom Város Közszolgálatáért Díjak adományozásával kapcsolatban. 
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Ismerteti a Képviselő-testület határozatát és a kitüntettek 
nacionáléját az alábbiak szerint: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 153/2014. (VI.24.) határozatával 

2014. évben a Komárom Város Közszolgálatáért Díját Kozmáné Cseke Csilla részére 
adományozta. 

Kozmáné Cseke Csilla 1994. márciusától a Polgármesteri Hivatal kinevezett köztisztviselője. 
Általános és középiskolai tanulmányait Komáromban végezte, a Jókai Mór Gimnáziumban 
tett érettségi vizsgát 1983-ban. Ezt követően kozmetikus képzésen vett részt. 1991-ig ebben a 
szakmában tevékenykedett. Kinevezését megelőzően a városi TOURINFORM Irodában 
dolgozott egy évig. A Polgármesteri Hivatalban kinevezésétől szociális munkaterületen 
dolgozik. Az évek során a Hatósági Osztály, korábban Közigazgatási és Népjóléti Osztály, 
meghatározó alakjává vált, akit tapasztalatáért, magas szintű szakmai tudásáért, empatikus 
viselkedéséért méltán tisztelnek az ügyfelek, kollégák és a hivatal vezetése egyaránt. 
Feladatait pontosan, az ügyfelek jogait és érdekeit szem előtt tartva látja el. Munkáját 
hivatásnak tekinti, számára az egyes ügyekben történő intézkedés nem azzal ér véget, ha az 
irat irattárba kerül, hanem akkor, ha az ügyfél esetében a támogatása elintézésén túl is sikerül 
segítséget nyújtani, gyakran egy nehéz élethelyzeten átsegíteni, vagy iránymutatást adni. 
2003-ban a Pécsi Tudományegyetem Egészségügyi Főiskolai Karán szociális munkás 
diplomát szerzett. A feladatok eredményes ellátása érdekében szakmai ismereteit 
folyamatosan bővíti. Komárom város közigazgatásában végzett 20 éve tartó kimagasló 
szakmai munkájáért javasoljuk részére a kitüntető díj odaítélését. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Átadja az elismerést. 
 
Kozmáné Cseke Csilla átveszi kitüntetést. 
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző: Ismerteti a Képviselő-testület határozatát és a kitüntettek 
nacionáléját az alábbiak szerint: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 154/2014. (VI.24.) határozatával 

2014. évben a Komárom Város Közszolgálatáért Díját Melegné Lengyel Edit részére 
adományozta. 

Melegné Lengyel Edit 1992. márciusától a Polgármesteri Hivatal kinevezett köztisztviselője. 
Általános iskolai tanulmányait Szőnyben végezte, majd érettségi vizsgát a Széchenyi István 
Közgazdasági Szakközépiskolában tett 1975-ben. A középiskola elvégzése után a Szőnyi 
Mezőgazdasági Termelőszövetkezetben helyezkedett el könyvelőként, majd az almásfüzitői 
GAMESZ-nál dolgozott vezető-helyettesként. Ennek megszűnésekor az Almásfüzitői 
Polgármesteri Hivatalhoz került pénzügyi előadó munkakörbe. A Komáromi Polgármesteri 
Hivatalba történő kinevezésétől a Közgazdasági és Pénzügyi Osztályon dolgozik, munkaköre 
pénzügyi ügyintéző. Feladataihoz tartozik többek között a beérkező számlák érkeztetése, 
ellenőrzése, iktatása, utalványok készítése, banki utalások intézése. Munkája szorosan 
kapcsolódik más szakterületek tevékenységéhez. Az osztály és a hivatal más szervezeti 
egységeihez tartozó kollégákkal jó munkakapcsolatot ápol, munkavégzése során mindig 
segítőkész, munkájára mindig igényes, szorgalmas, megbízható. Szakmai elhivatottsága és 
lojalitása példaértékű. A feladatok ellátása számára mindig elsődleges, gyakran a szabadideje 
terhére is vállal többletmunkát. Komárom város közigazgatásában végzett 22 éve tartó 
kimagasló szakmai munkájáért javasoljuk részére a kitüntető díj odaítélését. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester: Átadja az elismerést. 
 
Melegné Lengyel Edit átveszi kitüntetést. 
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A képviselő-testület ülése 10 óra 45 perckor véget ér. 
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